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Nymarksskolen 

 

 

 
Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

Torsdag  d.25/4 2019 kl. 17-19 
 
Inviterede: Annemette Haahr Winther 
 
Afbud: Yvonne & Rikke 
Fraværende: elevrådet 
 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1 Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt. 

17.10   2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Status på Nymarken: 
Ledelsen. 
Skoleåretsplanlægning er påbegyndt. /Fagfordeling – 

hvad vil vi bibeholde. THNI går efter der skal være 

en ensartethed mellem Marslev og Nymarken. 

Lærer/pædagog fordeling i understøttende 

undervisning skal justeres.  Der er stadig uvist, om 

den ændrede skolereform når at blive klar inden 

skoleårets start, men THNI vover denne planlægning, 

da han vurderer den  vil komme senest til efteråret. 

Der påregnes hverken opsigelser eller ansættelser det 

kommende skoleår. 

Drøftet det at sende elever hjem pga ingen vikar. 

THNI foreslår der skal udabejdes vikarprincipper  og 

fraværsprincipper for skolen. 

Ledelsen har været på seminar med skoleafdelingen, 

samt  med Lederforum. 

Der arbejdes med prøver og eksamen.  

 

THNI informerede om at THNIog to medarbejdere 

skal deltage i et forskningsprojekt omkring 

mindfulness og  Dette også med henblik på at 

implementere KaMiBe (karakterstyrker, 

Mindfulness, Bevægelse) i bl.a. den understøttende 

undervisning.  Det skal i år 1 rettes mod minimum 

mellemtrinets understøttende undervisning på 

Nymarken 

 

 

Nymarkens SFO: 

Der er pt. indskrevet 88 børn. 24 børn går ud hen 

over de næste måneder.  23 er 3.kl ( årg. 09) og 1 fra 

årg. 10 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4   

Tarzanbanen er blevet skiftet ud med ny bane. 

(renovering) 

 

Nymarkens Børnehus: 

Der er pt. indskrevet 71 børn i Nymarkens Børnehus, 

pr. 1.5 kommer der yderligere 5 børn ind. 

Pr. 1.6.kommer der yderligere 1 barn. 

Vi har pt. en udfordring med forældre der melder 

deres barn ind og så 1 – 2 uger før start fortryder. De 

bliver derfor opkrævet 1 måneds betaling. 

Pædagogisk dag i børnehuset i marts, hvor vi 

evaluerede vores daglig praksis og valgt at fortsætte 

som hidtil. Dog er vi er i færd med at få samarbejdet 

med dagplejen etableret. 

Planen er der skal komme 2 – 3 dagplejere hver 

torsdag, således at dagplejebørnene kommer fast hver 

2. uge, som er erstatning for legestuen. 

Der er lige nu 6 dagplejere i distrikt Nymarken, men 

det reduceres til 5 dagplejere fra 1.8.19. 

Vi holder bedsteforældredag d. 16.5 

Sommerfest d. 12.6. 

Der er også gang i at få arrangeret arbejdsdag i både 

Børnehus (3.5.19) og SFO. 

Ingen ny studerende pr. 1.6.19 og ½ år frem. 

 
Bestyrelsen 
Helle orienterer om arbejdet i Styregruppen for 

besparelser på skoleområdet. 

Forslag udarbejdes af diverse under  a-gr.  

Bestyrelsen inviteres til dialogmøde d. 3.6 vist nok 

fra kl. 17 – 19. 

 

Kommunen 
 
Elevrådet 
Skal opfordres til at deltage. 

17.45 3 Nymarken, D-klassen – Lukning af D-klassen 
Annemette Haahr Winther  (AHW) er inviteret til 
dette pkt. 
AHW beklager, at bestyrelsen ikke var blevet 
medinddraget i lukningsprocessen. 
Visitationsudvlaget har vurderet, der er for mange 
specialpladser i Kerteminde Kommune.  Der ligger en 
tidligere politisk beslutning om, at specialklasser er 
primært skal rettes mod de 3 hovedbyer, og det 
fastholdes. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 AHW understreger lukning af D-klassen ikke er et  
skridt på vejen fra forvaltningen til at lukke Marslev 
og Nymarken. 
Som afgivende skole skal vi gøre alt for overgangen 
bliver bedst mulig til Kerteminde Byskole. 
Det er en administrativ beslutning at lukke D-
klassen, BUU er orienteret. Thomas Kjær Nielsen 
(THNI) vurderer, det vil være en for lille og sårbar 
enhed at bibeholde D klassen på Nymarken – selv 
med 12 elever. 
Der er aftalt møde med forældrene til eleverne i D-
klassen i uge 21. 
Forarbejdet for overgangsfasen bør påbegyndes 
snarest, så det evt. kan fremlægges på mødet i uge 
21. AHW tager tovholder rolle på dette. 
Bestyrelsen er ærgerlig over lukningen.  
Camilla vil lave et udkast til et skriv på bestyrelsens 
vegne til forældregruppen. Øvrige må gerne komme 
med input. 
 

18.30 4 
 
 
 
 

Børnehaven 
 Dagplejen skal repræsenteres i vores bestyrelse.  
Dagplejen skal også repræsenteres i bestyrelsen. Vi 
laver et valg 1 time ( fra kl. 17 – 18) før næste 
bestyrelsesmøde  d. 27.5.19 så fra kl. 18 – 20). Det 
bliver et midlertidigt valg frem til ordinært valg i 
2020. Dette står ikke i styrelsesvedtægten, men vi 
reviderer vores forretningsorden, så den tilpasses.  
JME har påtalt det for dagtilbudsafdelingen at der 
ikke er taget højde landsbyordningerne omkring 
dette. JME inviterer forældrene.   

18.55  Evt. 
Klaus orienterer om afslag vedr. forskningens døgn, 
da vi var for sent ude. Han vil fortsat holde øje med 
andre relevante projekter, som vi kan drage nytte af. 
 
På forældremøde i 7.kl. blev der efterlyst råd 
omkring trafikken ved skolen. Trafikreglers 
overholdelse. 
 
Kontaktforældrene for kommende 7.kl laver rigtig 
gode arrangementer. Ros til dem 

19.00  Tak for i aften 

 
Ref: Jytte Mehr (JME) 
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